
Načrt za prihodnjih pet let
Letna skupščina občinske zveze za telesno kulturo

V Domu druibanlh organdzacii Posavje v Sto-
Hcah Je bila redna letna sfcup&ina Obč. ZTK.
Po iz&rpnetn poročllu predsednika zveze Silva Ce-
Inilja, ki J« aetomo ln podrobno prikazal uspebe,
delo, problcine in slabosti v letu 1969, se je raz-
viJa živahna razprava v kateri so sodelovali StCTll.
:u delegati osnovnifa orgamzacij, ki so govortll
o težavab. in problemib, prodvsem o pomanjkanju,
vadbenih ln fctobAkih prostorov. V razpravo so
posegU tudi gostje skupšfiine. Alojz Smolnikar je
v knenu obč. staipWLne izrazil zadovoljstvo nad
aJrtlvnostjo in dosctonlml uspehi in obljubil tucil
v naprej vsestransko pojnoč, tato njega samega,
kot fcudi drugili odgovomili iz ob*. skupSčine, saj
po njegovcnn mnenju povsem pravilno in s pol-
nim razumwanjein gledajo na raBvoj telasne mn-
Um v obClnl.

Predstevnlk Zveze za tel, kulturo Slovenije tar.
Lcoarftlč Je izrazil zadovoljstvo nad aosežeiunu
uspehl in Oobrtm delran zveze v preteklem lecu,
paselmo pa Je rasnreseljivo, je poudaril, da <JOC.
ZTK Bežigrad- tako dosledno in u.speino oživlja
sldepe ln 2akljuflce plenuma ZTK, da naj bo po-
glamitaia skrb Obč. ZTK množična telesna kultura,

množifine priredltve, manifestaoije, saj je iz po-
ro£Ua o dehi in uspehih razridno, da je za Be-
Hgradoni usmerjenost vseb, ki delajo v t«lesni
fcultari, pmv v akdje in prireditve, ki zajcmajo
veUra Stevilo mladih ljut«. Vsekakor bi morall
tudl v prlhodnje ostnti na te) iniji, morall pa bl
stremati zn tem, da bi skupno z oslaUmi Obč.
27TK čim bofj vskladiU delo na podrodju mesta
in bl bilo najbrii zelo stnotmo člmpreje formira-
i.i Mestno zvero za teesno kulturo, kl bl vskla-
If-vala vse akdje na podrodju mesta io reprezen-
•irala mesto navzran.

Ix rasprav }e bllo raEbratl, da so blle orgnn!-
cacye v preieklem letu v glavnem autorol.lne z

lelora njihovega vodstva v Obč. ZTK, kot tudi
! oidnosom občiuskih foratnov do telesne kulture,
m kai so domala vsl izrazili zahvalo. Podprli so
Kidi v poročilu nakazane smeri nadaljnjega raz-
roja telesne kultare za Bežlgradom, kakor tudi
zamisel, da bo treba I-akoj pristopiti k analizi
stanja tel. kulhire, kot tudi 5̂ 1etnega razvojnega
programa telesne kulture, športnih in rekreaeij.
skih objeslrtoir, ter s»lenih površin.

V novo vodstvo so izvoIUi precej eianov prejS-
nega Upravnega in aad2»mega odbora, kax ]ahko
razumemo kot dokaz, da so bUi s temi ljudmi
v preteklem letu zares zadovoljnl

Na koncii občnega zbora so sprejeli Se pred-
log sekretarip.ta zveae, da se za uspe&io delo in
uspehe na \'seh področjiii dejavnosti nagradijo:

Odred tabomikov Blčkova skala, ki je bil že
detrtifi proglašen kot edlni na poflročju Ljublja-
ne za Partizanskl odred;

Atletskl klub Olympija, ki je tudi v preteklem
letu dosegel lepe uspehe tako na tefcmovalnem
podro<!tu, kot prl kadrovanj-u novega naraSčaja;

Strelska družina Tiibor Ježica, ki je edina od
družin ostala organizacijsko trdna, aktivna in so
njeni streld dosegli v pretefclem letu številne le-
pe uspahe In rezultate;

TVD Partlzan Ježica, ki j c predvsan na tek-
movalnem področju tako v košarki kot v badmln-
tonu dosegel izredne uspehe in obenem pridobil
dostl novega naraščaja.

Clanl noroge upravnega odbora oMinske zve-
ze za telesno fculturo Bežigrad so: Silvo CebulJ,
Miro Meserko, Dnšan Benko, Prancl Slana, Bran-
ko Majerle. Janez Pavči«, Jerne) Zajc, Iztok La-
vrenčlč, Jo4e Kuhar in predstavnik Planindtega
dnuStva CniuCe, katerega bodo pjaninci imenovali
naknadno. V nadzomem odboru bodo Se vnaprej

Boris Germek, Drago Stemberger fn Filip Stucin.


